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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottságának 2009. szeptember 23-án 14 óra 20 perckor a Polgármesteri 
Hivatal II. emeleti mőszaki tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
 
Jelen van:  Kıvári László elnök, Máté Péter, Dr. Hadházy Ákos, 

Horváth Jánosné, Szabó Zsolt bizottsági tag 
 
Ülés közben érkezett: Csernus Péter bizottsági tag 
 
Távolmaradt: Dr. Balás Ákos, Ilosfai Gábor, Koller Attila bizottsági 

tag 
 
Tanácskozási joggal megjelent: Pál József igazgatóság-vezetı, 

Leposa Gyula osztályvezetı, 
Csonka László vezetı közterület-felügyelı, 
Kökényesi-Kuglics Krisztina közbeszerzési referens, 
Katzné Meszlényi Erika kertész, 
Tornóczki János energetikus, 
Varga András jegyzıkönyvvezetı 

 
Meghívott: Bolvári János a Szekszárdi Rendırkapitányság 

közlekedési osztályának vezetıje, 
Soós Attila a Lián Kft. ügyvezetıje, 
Bakodi Róbert a Polgárır Egyesület elnöke, 
Dr. Kiss Gyula a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıje 
 

A bizottság elnöke megállapítja, hogy a 9 tagú bizottságból 5 tag jelen van, az ülés 
határozatképes. Az ülést 14 óra 20 perckor megnyitja.  
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság vegye fel a napirendre a Széchenyi u. 18-20. szám 
alatti mélyparkoló további hasznosításának kérdését, valamint a Szemünk Fénye programot. 
Javasolja, hogy a költségvetési rendelet módosításával, valamint az Önkormányzat I. félévi 
gazdálkodásáról szóló tájékoztatóval kezdje a bizottság az ülést. 
 
Varga András: Javasolja, hogy a bizottság tárgyalja meg a Gemenc Volán Zrt-vel kötött 
közszolgáltatási szerzıdés meghosszabbításának kérdését. Javasolja levenni a napirendrıl a 
16-os napirendi pontot. 
 
A bizottság elnöke az elhangzott kiegészítésekkel együtt szavazásra teszi fel a napirend 
elfogadására vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal elfogadott, és a 
következı napirendet állapította meg: 
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N A P I R E N D 
 
1./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének ../2009. (….) rendelete a 
2009. évi költségvetésrıl szóló 5/2009. (III.4.) szekszárdi ör. módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Pál József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
2./ napirendi pont 
Tájékoztató Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának I. félévi gazdálkodásáról  
Elıterjesztı: Pál József igazgatóság-vezetı 
           Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
3./ napirendi pont 
A város közlekedési rendjének felülvizsgálata 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Bolvári János a Szekszárdi Rendırkapitányság közlekedési osztályának vezetıje 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
4./ napirendi pont 
Tájékoztatás a parkfenntartási feladatok 2009. évi ellátásáról 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Soós Attila a Lián Kft. ügyvezetıje 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
5./ napirendi pont 
Szekszárdi Polgárır Egyesület beszámolója a 2009. I. félévi tevékenységérıl 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Bakodi Róbert a Polgárır Egyesület elnöke 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
6./ napirendi pont 
Javaslat a Szekszárdi Sportcentrum területén létrehozandó mőfüves pálya lebonyolítási 
szerzıdésének jóváhagyására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
7./ napirendi pont 
Javaslat a Garay téri iskola adásvételi szerzıdésének módosítására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
8./ napirendi pont 
Mélyparkoló további hasznosítása 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Dr. Kiss Gyula a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıje 
(szóbeli elıterjesztés) 
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9./ napirendi pont 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2009. évi közbeszerzési tervének 
módosítására 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Elıadó: Kökényesi-Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
10./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára RMT/CBA elkészítése KEOP-
7.1.2.0-2008-0284 pályázat keretében 
Elıterjesztı: Kökényesi-Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
11./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára talajmechanikai szakvélemény 
elkészítése KEOP-7.1.2.0-2008-0284 pályázat keretében 
Elıterjesztı: Kökényesi-Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
12./ napirendi pont 
Szekszárd, Dienes Valéria Általános Iskola játszóudvarának fejlesztése 
Elıterjesztı: Kökényesi-Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
13./ napirendi pont 
Szekszárd MJVÖ tulajdonában levı városi játszóterek labdapályáinak korszerősítése, 
lengıhinták felújítása 
Elıterjesztı: Kökényesi-Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
14./ napirendi pont 
Alsóvárosi temetı ravatalozója részére halotthőtı beszerzése, beüzemelése 
Elıterjesztı: Kökényesi-Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
15./ napirendi pont 
Javaslat a Gemenc Volán Zrt-vel helyi személyszállításra 2005. január 1. napján 
megkötött közszolgáltatási szerzıdés meghosszabbítására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
16./ napirendi pont 
Közterületek elnevezése 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Parrag Ferencné ügyintézı 
(írásbeli elıterjesztés) 
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17./ napirendi pont 
Javaslat külterületi ingatlanok értékesítésére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
18./ napirendi pont 
Erdı és fásított terület mővelési ágú ingatlanok hasznosítása 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
19./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2009. (…) rendelete a 
helyi építészeti értékek védelmérıl szóló 19/1996. (VI.5.) KT. rendelet módosításáról 
(tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Elıadó: Herr Teréz fıépítész 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
20./ napirendi pont 
Beszámoló az Állami Számvevıszék jelentésére elfogadott intézkedési terv 
végrehajtásáról 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
21./ napirendi pont 
Szemünk Fénye program megvalósítása 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
22. napirendi pont 
Egyebek 
 
 
 
 
1./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének ../2009. (….) rendelete a 
2009. évi költségvetésrıl szóló 5/2009. (III.4.) szekszárdi ör. módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Pál József igazgatóság-vezetı 
 
Pál József: Ismerteti az elıterjesztést, valamint a könyvvizsgálói véleményt. 
 
Csernus Péter 14 óra 25 perckor megérkezik az ülésterembe, jelen van 6 fı bizottsági tag. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
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246/2009. (IX.23.) GMB határozat 
2009. évi költségvetési rendelet módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a 2009. évi 
költségvetési rendelet módosításáról szóló rendelet-
tervezetet. 
 
Határidı: 2009. szeptember 24. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
2./ napirendi pont 
Tájékoztató Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának I. félévi gazdálkodásáról  
Elıterjesztı: Pál József igazgatóság-vezetı 
           Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Dr. Hadházy Ákos 14 óra 26 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 5 fı bizottsági tag. 
 
Pál József: Az államháztartásról szóló törvény tartalmazza a gazdálkodásról szóló tájékoztató 
elkészítését. Bevételi oldalon lényeges kiesést a költségvetési támogatások csökkenése 
okozott. A 2008. év I. félévéhez viszonyítva az önkormányzat gazdálkodása javult. Ismerteti a 
könyvvizsgálói jelentést. 
 
Kıvári László: Az iparőzési adó 42 %-ban teljesült. Ez a jelenlegi gazdasági helyzetben jónak 
tekinthetı? 
 
Pál József: Az 1-8. havi adatokat összehasonlítva, 2008-ban ez a mérték 38 % volt, most 7,2 
%-kal nagyobb. Idıarányosan gyakorlatilag tartják az ütemet. A decemberi feltöltés mértéke 
elıre nem kiszámítható. 
 
Kıvári László: Kéri az igazgató urat, hogy a közeljövıben adjon tájékoztatást arról, hogy az 
újonnan betelepült cégek, illetve a megszőntek miként befolyásolhatják az adóbevételt. 
 
Horváth Jánosné: Szép, összeszedett munka, elismerését fejezi ki az igazgató úrnak. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

247/2009. (IX.23.) GMB határozat 
Tájékoztató az Önkormányzat I. félévi gazdálkodásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
tudomásul veszi az Önkormányzat I. félévi gazdálkodásáról 
szóló tájékoztatót. 
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3./ napirendi pont 
A város közlekedési rendjének felülvizsgálata 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Bolvári János a Szekszárdi Rendırkapitányság közlekedési osztályának vezetıje 
 
Kıvári László: Októberre készülne egy átfogó javaslat, aminek az az apropója, hogy a 
bizottság rendelkezik a közlekedési témakör kapcsán hatáskörrel. Az október végi bizottsági 
ülésen döntenének, de elıtte jó lenne, ha megkapná a bizottság a rendırség, illetve a 
közterület-felügyelet javaslatait. Bizonyos kérdésekben az érintett lakosok véleményét is 
érdemes lenne kikérni. 
 
Csonka László: A közterület-felügyelet felveszi a rendırséggel a kapcsolatot és együtt 
terjesztik elı a javaslatokat. 
 
Máté Péter: Nagyon sok helyen lenne szükséges forgalomtechnikai tükröt kihelyezni. A 
hivatalban is található erre vonatkozóan lakossági megkeresés. A volt Skála elıtti jelzılámpát 
módosítani kell, mert így megtévesztı. 
 
Bolvári János: Emiatt már volt két baleset is. Ugyanez a probléma a múzeum elıtti 
keresztezıdésnél is. Nagyon rosszul látszanak az útburkolati jelek, fıleg a kerékpárosok 
áthaladását jelzı sárga csíkok. 
 
Máté Péter: Az újonnan javasolt gyalogátkelıhelyekkel kapcsolatosan is már régóta húzódik 
az ügy. 
 
Bolvári János: A táblák kihelyezését is át kell tekinteni. A Flórián utcai csomópont is eléggé 
problémás. A rendırség folyamatosan hívja a Polgármesteri Hivatalt, ha észrevételük van. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy az érintettek októberre tegyék meg írásban javaslataikat és a 
helyszíni bejárást követıen döntenek a felmerült kérdésekben. 
 
 
4./ napirendi pont 
Tájékoztatás a parkfenntartási feladatok 2009. évi ellátásáról 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Soós Attila a Lián Kft. ügyvezetıje 
 
Kıvári László: Tavasszal beszéltek arról, hogy idınként meghívják a Lián Kft. képviselıjét 
átbeszélni a parkfenntartással kapcsolatos tapasztalatokat. Örül annak, hogy milyen szépek a 
virágos kertek, fıleg, ha figyelembe vesszük azt, hogy mennyire aszályos volt az idei év. 
 
Sóos Attila: Utoljára márciusban járt bizottsági ülésen, akkor a főnyírás jelentette a sarkalatos 
pontot. Idén a tervezetteknek megfelelı szinten állnak a kaszálással. Az 1. és a 2. kört 15 nap 
alatt befejezték és utána is belefértek a 21 napos idıtartamba. Hozzájuk nem érkezett negatív 
észrevétel a munkájukkal kapcsolatosan. 
 
Máté Péter: Van észrevétele, de nem a Lián Kft. munkájára. Vannak olyan területek, 
amelyeket benıtt a gaz, túlburjánzottak. Sok helyen belógnak a fák az úttest, vagy a járda fölé 
és akadályozzák a közlekedést. Forgalomtechnikai szempontból is problémát jelentenek, 
például a Kercsó üzletház elıtti bokrok. Másik gondja, hogy a városban található fák alatt 
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nem lehet közlekedni, mivel rengeteg a levéltető. Ez két okból is problémát jelent: a növény 
pusztulásához vezet, illetve rontja a komfortérzetet. Az elmondottaktól függetlenül a Lián Kft. 
munkavégzésével elégedett. 
 
Ketzné Meszlényi Erika: A gesztenyefák és platánfák esetében történt permetezés. Az idei évi 
elıirányzaton 0 Ft szerepel gallyazásra, ettıl függetlenül már 6 millió Ft-ot költöttek ezen a 
területen. A forgalomtechnikai szempontból szükséges gallyazást sem elég egy évben egyszer 
elvégezni. A következı évi kiültetési tervben szerepelni fog a bizottság korábbi kérése, ami az 
örökzöld növényekkel kapcsolatban született. Elmondja, hogy az évelı növények telepítés 
költsége meg fogja haladni a virágpalánták ültetést, bár a fenntartásban mutatkozhat 
csökkenés. Másrészt a kétnyári virágok az év nagyobb szakaszában díszítik a virágágyásokat. 
Sajnálatos probléma, hogy a lakosok egy része gyalogos közlekedésre használja a 
virágágyásokat. 
 
Kıvári László: Neki tetszenek a virágágyások, sok elınyük van. 
 
Katzné Meszlényi Erika: A virágágyások számának csökkenése nem lesz elegendı arra, hogy 
több pénzt fordítsanak a fák gondozására. 
 
Csernus Péter: Nem a Lián Kft. feladata a növényvédelmi feladatok ellátása. Bántja a szemét 
a gesztenyefák kártétele, nem kellene a leveleknek már júliusban sárgulniuk. 
 
Sóos Attila: Hét év óta dolgoznak Szekszárdon és véleménye szerint példamutató fejlıdést 
értek el a parkok, zöldfelületek gondozásában. Vannak olyan feladatok, amire nincs pénz. A 
parkfenntartási feladatokon belül véleménye szerint már nem lehet átcsoportosítani. Ha van 
igény, akkor szívesen tesznek javaslatot a város fáinak növényvédelmére. 
 
Máté Péter: Mennyiért végezné el a Lián Kft. ezt a felmérést? 
 
Sóos Attila: Nem kérnek ellentételezést. Egy hasonló nagyságrendő városban, mint 
Szekszárd, éves szinten 15-20 millió Ft-ot költenek fasori gallyazásra. 
 
Kıvári László: Facsád polgármestere nagy elragadtatással beszélt a város rendezettségérıl és 
tisztaságáról. Felhívja a figyelmet arra, hogy a Babits utca elején kivágtak két fát, de 
ottmaradt az a beton, amit a fa gyökerei nyomtak fel. 
 
Katzné Meszlényi Erika: Ott az egész betont fel kellene bontani. 
 
Kıvári László: Hogyan sikerült a lakossági palántaosztás? 
 
Katzné Meszlényi Erika: Sajnos nagy sikere nem volt, ezért és készítettek virágágyat a 
Bezerédj utcában. Az érdeklıdés hasonló volt, mint az elızı években, de elmaradtak a 
korábbi mennyiségektıl. A megmaradt palántákat az intézmények kapták meg, illetve további 
virágágyásokat hoztak létre. 
 
Máté Péter: Megnyerte a temetı felújítását a Lián Kft. Van ebben gyakorlata a cégnek? 
 
Sóos Attila: Igen. 
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Kıvári László: A felsıvárosi részen voltak problémák a kaszálással, van olyan terület, ahol 
csak kétszer vágták le a füvet. 
 
Katzné Meszlényi Erika: Az említett területek nincsenek benne a szerzıdésben, a közhasznú 
munkásoknak kellene a kaszálásokat elvégezni. 
 
Kıvári László: Megfogalmazza a határozati javaslatot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

248/2009. (IX.23.) GMB határozat 
Parkfenntartási feladatok ellátása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
felkéri a Lián Kft-t, hogy mérje fel a város faállományát, 
tegyen javaslatot azok gallyazására. A felmérés terjedjen ki 
a száraz, balesetveszélyes fákra is.  
 
A Bizottság felkéri továbbá a Lián Kft-t, hogy tegyen 
ajánlatot a város fáinak növényvédelmére. 
 
Határidı: 2009. december 31. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
         Soós Attila a Lián Kft. ügyvezetıje 

 
 
5./ napirendi pont 
Szekszárdi Polgárır Egyesület beszámolója a 2009. I. félévi tevékenységérıl 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Bakodi Róbert a Polgárır Egyesület elnöke 
 
Bakodi Róbert: Az idei évben sikerült a pénzügyi helyzetet rendezni. Három pályázaton 
vettek részt sikeresen, így mőködési célú támogatáshoz jutott az Egyesület. Tudtak fejleszteni 
és el tudtak indulni azon az úton, hogy a város közbiztonsága tovább javuljon. 
 
Kıvári László: Milyen a kapcsolat a megyei polgárır szervezettel? 
 
Bakodi Róbert: A városi szervezet is tagja a megyei szövetségnek, mert ez kötelezı. A 
kapcsolatuk nem rossz, de a megyei szervezet vezetıje nem alkalmas a pozíció betöltésére. A 
fiatalabb és az idısebb generáció között van némi nézeteltérés. A megyei szervezet tényleges 
tevékenységérıl nem sokat hallani. 
 
Dr. Hadházy Ákos 15 óra 35 perckor visszatér az ülésterembe, ugyanekkor Máté Péter 
elhagyja az üléstermet. Jelen van 5 fı bizottsági tag. 
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Horváth Jánosné: Az újvárosi rész közbiztonságára nagyon jó hatással van az Egyesület 
tevékenysége és a hajléktalanok is elmentek a templom környékérıl. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

249/2009. (IX.23.) GMB határozat 
Polgárır Egyesület I. félévi beszámolója 
 
1.  Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
a Szekszárdi Polgárır Egyesület 2009. I. félévi 
beszámolóját elfogadja és az Egyesülettel kötött 
együttmőködési megállapodás II. fejezetének 1/c. pontja 
alapján 100.000.- Ft támogatást nyújt az Egyesület 
számára a 2009. évi költségvetésrıl szóló 5/2009. 
(III.4.) szekszárdi ör. V/D. melléklet 22. pontja 22.9. 
alpontjának terhére.  

2.  A Bizottság felkéri a polgármestert a Hivatal által 
elıkészített támogatási megállapodás aláírására. A 
Bizottság felkéri a Hivatalt a támogatási összeg 
átutalására. 

 
Határidı: 2009. szeptember 30. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
          Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 

 
 
6./ napirendi pont 
Javaslat a Szekszárdi Sportcentrum területén létrehozandó mőfüves pálya lebonyolítási 
szerzıdésének jóváhagyására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
 
Dr. Göttlinger István: A Jogi és Ügyrendi Bizottság annyit javasolt módosítani, hogy a 
megállapodást a Jogi és Ügyrendi Bizottság ismételt jóváhagyása után írja alá a polgármester. 
 
Kıvári László: Az elıterjesztésben szereplı határozati javaslat támogatását javasolja. 
 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
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250/2009. (IX.23.) GMB határozat 
Mőfüves pálya lebonyolítási szerzıdésének jóváhagyása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a Sportcentrum 
területén létrehozandó mőfüves pálya lebonyolítási 
szerzıdésének jóváhagyására beterjesztett határozati 
javaslatot. 

 
Határidı: 2009. szeptember 24. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
7./ napirendi pont 
Javaslat a Garay téri iskola adásvételi szerzıdésének módosítására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
 
Dr. Göttlinger István: Annyiban módosítja a határozati javaslatot, hogy az év végéig adjon 
haladékot a Közgyőlés a vételár megfizetésére. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

251/2009. (IX.23.) GMB határozat 
Garay téri iskola adásvételi szerzıdésének módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
támogatja, hogy a Pécsi Egyházmegyei Hatóság a Garay téri 
általános iskola ingatlan vételárát 2009. december 31. 
napjáig fizesse meg. 
 
Határidı: 2009. szeptember 24. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
8./ napirendi pont 
Mélyparkoló további hasznosítása 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Dr. Kiss Gyula a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıje 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy folytatódjon a mélyparkoló üzemeltetése, de párhuzamosan fel 
kell mérni a további értékesítési lehetıségeket. 
 
Csernus Péter: Milyen volt a parkoló kihasználtsága? 
 
Dr. Kiss Gyula: Szeptember 15-én nyitottak meg, jegykiadó automatát szereltek fel. A 
polgármester úrral történı egyeztetést követıen a Szüreti Napok idejére díjmentességet 
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hirdettek meg. Az elsı nap napközben nem volt egy parkoló autó sem. Két napja le van zárva 
a volt főtımő helyén mőködı parkoló, de ez semmilyen hatással sincs a mélyparkoló 
használatára. Az MVH és a Nemzeti Közlekedési Hatóság jelezte bérleti igényét. A 
bérletrendszerő üzemeltetésnél hangsúlyosnak tartják, hogy külsı autók számára ne legyen 
nyitott a mélyparkoló. A két típusú üzemeltetés nem fér össze. Nagyon kedvezıtlenül lehet 
parkolni a mélygarázsban, hiszen szők a keresztmetszet. A tulajdonostárssal szeptember 30-ig 
kötöttek megállapodást a közös üzemeltetésre. A 24 órás nyitva tartás miatt igen magasak a 
költségek, ami mellett ésszerőtlen fenntartani az üzemeltetést. Javasolja, hogy oly módon 
változtassanak, hogy a bérletes partnereket részesítsék elınyben és az önkormányzati 
tulajdonban lévı 39 parkolóhelyre korlátozódjon az üzemeltetés. A bérletes elhelyezésnek 
több elınye van a nyitott üzemeltetéshez képest, nem lennének gyakorlatlan vezetık, akiknek 
gondot okozhat a parkolás. Vagyonvédelmi szempontból is kedvezıbb a bérletes konstrukció. 
 
Kıvári László: Lehet, hogy nincs akkora költség, ha bérbe adják a parkolókat, de egyenlıre 
azt támogatja, hogy a jelenlegi rendben folytatódjék az üzemeltetés. 
 
Dr. Kiss Gyula: Kérdés, hogy mi legyen a másik 30 parkolóhellyel? A társtulajdonossal csak 
szeptember 30-ig szól a megállapodás. 
 
Kıvári László: A megállapodást célszerő lenne további 1 hónappal meghosszabbítani. 
 
Szabó Zsolt: A megállapodás úgy szól, hogy a tulajdoni hányadok alapján osztódik el a 
költség és a bevétel? 
 
Dr. Kiss Gyula: Igen. 
 
Szabó Zsolt: Támogatja az 1 hónappal történı meghosszabbítást. 
 
Dr. Kiss Gyula: Kezdeményezni fogja a társtulajdonosnál a megállapodás meghosszabbítását. 
Az éjszakai üzemeltetést viszont javasolja megszüntetni és a felszín feletti parkolókhoz 
hasonló nyitva tartást javasol bevezetni. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy az ellenırzés is hasonló legyen, mint a felszín feletti 
parkolóknál. 
 
Dr. Kiss Gyula: Tájékoztatja a bizottságot, hogy a Vagyonkezelı Kft. bekerítette a volt 
főtımő területén mőködı parkolót. Helyeznek ki táblát és csak parkoló bérlettel rendelkezık 
parkolhatnak a területen. A Nemzeti Közlekedési Hatóság ehhez a megoldáshoz hozzájárul. 
Az üzemeltetés késıbbi szakaszában igyekeznek megoldást találni arra, hogy a jeggyel 
rendelkezık parkolását is meg tudják oldani. 
 
Kıvári László: Megfogalmazza a határozati javaslatot. 
 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
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252/2009. (IX.23.) GMB határozat 
Mélyparkoló további hasznosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
felkéri a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıjét, hogy a Széchenyi 
u. 18-20. szám alatti mélyparkoló üzemeltetésének 
folytatása érdekében kezdeményezze a tulajdonostárssal 
kötött megállapodás 1 hónappal történı meghosszabbítását.   
 
Határidı: 2009. szeptember 30. 
Felelıs: Dr. Kiss Gyula ügyvezetı igazgató 

9./ napirendi pont 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2009. évi közbeszerzési tervének 
módosítására 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Elıadó: Kökényesi-Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

253/2009. (IX.23.) GMB határozat 
A 2009. évi közbeszerzési terv módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a 2009. évi 
közbeszerzési terv módosítását. 

 
Határidı: 2009. szeptember 24. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
 
10./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára RMT/CBA elkészítése KEOP-
7.1.2.0-2008-0284 pályázat keretében 
Elıterjesztı: Kökényesi-Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
 
 
Máté Péter 16 óra 15 perckor visszatér az ülésterembe, jelen van 6 fı bizottsági tag. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
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254/2009. (IX.23.) GMB határozat 
RMT/CBA elkészítése  
 
1.  Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
a „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
számára RMT/CBA elkészítése KEOP-7.1.2.0-2008-
0284 pályázat keretében” tárgyú meghívásos pályázati 
eljárásra benyújtott ajánlatok alapján jóváhagyja, hogy 
az Önkormányzat a legkedvezıbb ajánlatot tevı BETŐ 
Bt-vel (7100 Szekszárd, Kisbödı 43.) kössön 
szerzıdést. 

2.  A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 
tájékoztassa az ajánlattevıket az eljárás eredményérıl, 
továbbá felkéri a polgármestert a szerzıdés aláírására. 

 
Határidı: 2009. szeptember 30. 
Felelıs: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
11./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata számára talajmechanikai szakvélemény 
elkészítése KEOP-7.1.2.0-2008-0284 pályázat keretében 
Elıterjesztı: Kökényesi-Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

255/2009. (IX.23.) GMB határozat 
Talajmechanikai szakvélemény elkészítése 
 
1.  Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
a „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
számára talajmechanikai szakvélemény elkészítése 
KEOP-7.1.2.0-2008-0284 pályázat keretében” tárgyú 
meghívásos pályázati eljárásra benyújtott ajánlatok 
alapján jóváhagyja, hogy az Önkormányzat a 
legkedvezıbb ajánlatot tevı Szekszárdi Víz- és 
Csatornamő Kft-vel (7100 Szekszárd, Epreskert u. 9.) 
kössön szerzıdést. 

2.  A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 
tájékoztassa az ajánlattevıket az eljárás eredményérıl, 
továbbá felkéri a polgármestert a szerzıdés aláírására. 

 
Határidı: 2009. szeptember 30. 
Felelıs: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
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12./ napirendi pont 
Szekszárd, Dienes Valéria Általános Iskola játszóudvarának fejlesztése 
Elıterjesztı: Kökényesi-Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
 
Máté Péter: Miért nem hívott meg a hivatal szekszárdi vállalkozást? 
 
Kökényesi-Kuglics Krisztina: Az ajánlattevık kiválasztását a Városüzemeltetési és Fejlesztési 
Igazgatóság javasolta. 
 
Kıvári László: Amíg visszatér a terembe Katzné Meszlényi Erika, függesszék fel a napirendi 
pont tárgyalását. 
 
 
13./ napirendi pont 
Szekszárd MJVÖ tulajdonában levı városi játszóterek labdapályáinak korszerősítése, 
lengıhinták felújítása 
Elıterjesztı: Kökényesi-Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

256/2009. (IX.23.) GMB határozat 
Játszóterek labdapályáinak korszerősítése, lengıhinták 
felújítása 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
a „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
tulajdonában levı városi játszóterek labdapályáinak 
korszerősítése, lengıhinták felújítása”  tárgyú 
meghívásos pályázati eljárásra benyújtott ajánlatok 
alapján megállapítja, hogy egyik ajánlattevı sem tett az 
ajánlatkérı rendelkezésére álló anyagi fedezet mértékére 
tekintettel megfelelı ajánlatot, így a pályázati eljárást 
eredménytelennek nyilvánítja. 

2.  A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy fenti 
tárgyban kezdeményezzen új ajánlatkérést. 

 
Határidı: 2009. szeptember 30. 
Felelıs: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
14./ napirendi pont 
Alsóvárosi temetı ravatalozója részére halotthőtı beszerzése, beüzemelése 
Elıterjesztı: Kökényesi-Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
 
Csernus Péter: Véleménye szerint 1,5-2 millió Ft értékben már hőtıkamrát lehet vásárolni. 
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Kıvári László: Ezen már kár vitatkozni, hiszen a pályázat halotthőtı beszerzésére 
vonatkozott. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

257/2009. (IX.23.) GMB határozat 
Halotthőtı beszerzése, beüzemelése 
 
1.  Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
az „Alsóvárosi temetı ravatalozója részére 
halotthőtı beszerzése, beüzemelése” tárgyú 
meghívásos pályázati eljárásra benyújtott ajánlatok 
alapján jóváhagyja, hogy az Önkormányzat a 
legkedvezıbb ajánlatot tevı Frigolux Kft-vel (6640 
Csongrád, Rév I. u. 5.) kössön szerzıdést. 

2.  A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 
tájékoztassa az ajánlattevıket az eljárás eredményérıl, 
továbbá felkéri a polgármestert a szerzıdés aláírására. 

 
Határidı: 2009. szeptember 30. 
Felelıs: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
15./ napirendi pont 
Javaslat a Gemenc Volán Zrt-vel helyi személyszállításra 2005. január 1. napján 
megkötött közszolgáltatási szerzıdés meghosszabbítására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
Máté Péter: Javasolja, hogy kössék ki azt a feltételt, hogy amennyiben a Gemenc Volán Zrt. 
alvállalkozót kíván bevonni a közszolgáltatás ellátásába, akkor ehhez legyen szükséges az 
Önkormányzat jóváhagyása.  
 
Dr. Hadházy Ákos: Ez a jelenlegi szerzıdésben már szerepel. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy tárgyalásra javasolja a bizottság az elıterjesztést. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

258/2009. (IX.23.) GMB határozat 
Gemenc Volán Zrt-vel kötött közszolgáltatási szerzıdés 
meghosszabbítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
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tárgyalásra javasolja a Közgyőlésnek a Gemenc Volán Zrt-
vel kötött közszolgáltatási szerzıdés meghosszabbítására 
vonatkozó elıterjesztést. 

Határidı: 2009. szeptember 24. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

16./ napirendi pont 
Közterületek elnevezése 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Parrag Ferencné ügyintézı 
 
Kıvári László: A 973 hrsz-ú úthoz Ferenc Péter nevét javasolja, míg a 968/11 hrsz-ú utat 
Kékfrankos utcának javasolja elnevezni. 
 
Parrag Ferencné: Az Ipari parkban is utca, házszámmal kell ellátni a belsı utakat, mert a 
Posta nem viszi ki a küldeményeket. Töttös Gábor nagyon sokat dolgozott a javaslaton. A 
Csörge-tói utca elnevezéssel sem az Ipari Park Kft. ügyvezetıje, sem a fıépítész nem értett 
egyet.  
 
Kıvári László: Máshol tudja elképzelni a Rosner Gyula utcát. Valamilyen iparral 
összefüggésbe hozható elnevezéseket tudna támogatni az Ipari parkban. Megfogalmazza a 
határozati javaslatot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

259/2009. (IX.23.) GMB határozat 
Közterületek elnevezése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
„Közterületek elnevezése” címő elıterjesztéshez az alábbi 
javaslatot fogalmazza meg a Közgyőlés felé: 
- a 973 hrsz-ú út elnevezése: Ferenc Péter utca; 
- a 968/11 hrsz-ú út: Kékfrankos utca; 
 
A Bizottság az Ipari Park területén lévı utcák elnevezése 
kapcsán nem foglalt állást. 
 
Határidı: 2009. szeptember 24. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
Kıvári László: Javasolja, hogy folytassák a 12. számú napirendi pont tárgyalását. 
 
12./ napirendi pont 
Szekszárd, Dienes Valéria Általános Iskola játszóudvarának fejlesztése 
Elıterjesztı: Kökényesi-Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
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Máté Péter: Azt nehezményezi, hogy nem hívott meg a Polgármesteri Hivatal helyi 
vállalkozást. 
 
Katzné Meszlényi Erika: Nem az volt a cél, hogy szekszárdi vállalkozások ne kerüljenek 
meghívásra. Az OTTO Hungária Kft. tudott a pályázatot megelızıen megfelelı 
dokumentációt összeállítani. A meghívottak körét az befolyásolta, hogy minél olcsóbban 
jussanak hozzá az eszközökhöz, ezért lettek a gyártók megkeresve. 
 
Csernus Péter: Az elnyert támogatás fedezi a költségeket? 
 
Katzné Meszlényi Erika: Igen. 
 
Kıvári László 16 óra 45 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 5 fı bizottsági tag. Az ülés 
vezetését átadja Csernus Péter elnökhelyettesnek. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnökhelyettese szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

260/2009. (IX.23.) GMB határozat 
Dienes Valéria Általános Iskola játszóudvarának 
fejlesztése 
 
1.  Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
a „Szekszárd, Dienes Valéria Általános Iskola 
játszóudvarának fejlesztése” tárgyú meghívásos 
pályázati eljárásra benyújtott ajánlatok alapján 
jóváhagyja, hogy az Önkormányzat a legkedvezıbb 
ajánlatot tevı OTTO Hungária Kft-vel (1122 
Budapest, Városmajor u. 12-14.) kössön szerzıdést. 

2.  A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 
tájékoztassa az ajánlattevıket az eljárás eredményérıl, 
továbbá felkéri a polgármestert a szerzıdés aláírására. 

 
Határidı: 2009. szeptember 30. 
Felelıs: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
17./ napirendi pont 
Javaslat külterületi ingatlanok értékesítésére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Máté Péter: Nem ért egyet a 860.000.- Ft összegő vételárral. Javasolja, hogy nyilvános 
árverés keretében értékesítse az önkormányzat a földterületeket, ha szükséges. 
 
Varga András: A következı napirendi ponthoz kapcsolódó elıterjesztés éppen az erdı 
területek felmérésére tesz javaslatot. A felmérés elkészítéséig nem javasolja az erdı mővelési 
ágú ingatlanok értékesítését. Javasolja, hogy a bizottság most ne döntsön ebben a kérdésben. 
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További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnökhelyettese szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és az elıterjesztést levette a napirendrıl. 
 
 
18./ napirendi pont 
Erdı és fásított terület mővelési ágú ingatlanok hasznosítása 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Varga András: Javasolja kiegészíteni a határozati javaslatot azzal, hogy a felmérés 
elkészültéig a bizottság függessze fel ezen területek értékesítését. 
 
Kıvári László 16 óra 48 perckor visszatér az ülésterembe, ugyanekkor Máté Péter elhagyja a 
az üléstermet. Jelen van 5 fı bizottsági tag. Kıvári László visszaveszi az ülés vezetését. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

261/2009. (IX.23.) GMB határozat 
Erdı és fásított terület mővelési ágú ingatlanok 
felmérése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
felkéri a Városüzemeltetési- és Fejlesztési Igazgatóságot, 
hogy szakértı bevonásával készíttesse el az önkormányzati 
tulajdonban lévı erdı és fásított terület mővelési ágú 
ingatlanok felmérését. A felmérés terjedjen ki a területeken 
található fafajok megnevezésére és mennyiségére, ezen 
területek megfelelı hasznosítási lehetıségeire. 
 
A Bizottság a felmérés elkészültéig felfüggeszti ezen 
területek értékesítését. 
 
Határidı: 2009. december 31. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
 
19./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2009. (…) rendelete a 
helyi építészeti értékek védelmérıl szóló 19/1996. (VI.5.) KT. rendelet módosításáról 
(tervezet) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Elıadó: Herr Teréz fıépítész 
 
Herr Teréz: Ismerteti az elıterjesztést. 
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Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

262/2009. (IX.23.) GMB határozat 
Helyi építészeti értékek védelmérıl szóló rendelet 
módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a helyi építészeti 
értékek védelmérıl szóló 19/1996. (VI.5.) KT rendelet 
módosítását. 

Határidı: 2009. szeptember 24. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
20./ napirendi pont 
Beszámoló az Állami Számvevıszék jelentésére elfogadott intézkedési terv 
végrehajtásáról 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

263/2009. (IX.23.) GMB határozat 
Beszámoló az Állami Számvevıszék jelentésére 
elfogadott intézkedési terv végrehajtásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek az Állami 
Számvevıszék jelentésére elfogadott intézkedési terv 
végrehajtásáról szóló beszámolót. 

Határidı: 2009. szeptember 24. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
21./ napirendi pont 
Szemünk Fénye program megvalósítása 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Tornóczki János: Az elıterjesztés a polgármester úrral történı egyeztetésnek megfelelıen 
készült. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
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A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

264/2009. (IX.23.) GMB határozat 
Szemünk Fénye Program megvalósítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek az önkormányzati 
intézmények főtés- és világításkorszerősítése tárgyában a 
Caminus Zrt. által összeállított „Szemünk Fénye” 
programot. 

Határidı: 2009. szeptember 24. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
22. napirendi pont 
Egyebek 
 
Kıvári László: Felolvassa az elmúlt ülés óta a lakosságtól hozzá érkezett leveleket. 
 
 
További napirendi pont nem lévén a bizottság elnöke az ülést 17 óra 2 perckor berekeszti.  
 
 

K. m. f. 
          Kıvári László  
                                elnök 
 
 
Készítette: 
                         Varga András   
                        jegyzıkönyvvezetı 
 
  

Ellenjegyzem: 
    

Amreinné dr. Gál Klaudia             
  aljegyzı 


